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@minvws.nl]

Beste ERNE]

Een belangrijke toevoeging voor de nuance: Er zijn nog wel een aantal bedden beschikbaar, maar deze liggen verder Duitsland in.

Het is daardoor lastiger om patiénten te verplaatsen omdat je voor een langere periode dan een ambulance of helikopter kwijt

bent. Daarnaast is het voor de patiént minder wenselijk om verder Duitsland in te liggen natuurlijk. Als laatste is er in Nederland

nog enigszins capaciteit waardoor het ook niet van essentieel belang is op het moment om uit te wijken naar Duitsland. Mocht de

druk hier zo hoog worden dat het wel wenselijk is om patiénten te verplaatsen naar locaties verder in Duitsland, dan kan dat nog.

Echter, worden ook deze bedden steeds schaarster.

Groeten,

van: EXE ENED (BED) JERE inv.

Verzonden: maandag 11 januari 2021 14:26

por STR SEIi vs.i>
Onderwerp: RE: gebruik IC capaciteit in Duitsland voor NL- patiénten

Dank voorje reactie. Nuttig om te weten.

Wat ik me nog afvraag is of er bij het LCPS al signalen uit Duitsland komen dat er in de nabije toekomst wellicht geen ruimte

mee is om NL patiénten op te vangen. Of dat die sighalen er nog niet zijn (geweest).
Kan je dat nog checken? Of heb je dat al gedaan?

Groet,

Department of International Affairs

Ministry of Health, Welfare and Sport
minvws.nl

van SENETCRN minvws.ni>

Verzonden: maandag 11 januari 2021 14:02

aan: EXE)
CED) (BRD) MEEEXM@minvwsn>

Onderwerp: RE: gebruik IC capaciteit in Duitsland voor NL- patiénten

Geach REIN
Zojuist heb ik contact gehad met het LCPS omtrent uw vraag.

Sinds 21 december zijn de eerste patiénten vanuit Nederland weer naar Duitsland verplaatst omdat er hier niet genoeg capaciteit

was. Via het Duitslandportaal, waar het aantal beschikbare IC-bedden gedeeld worden, bleek dat er nog ruimte was voor een

aantal Nederlandse patiénten. Echter, nam tussen Kerst en oud en nieuw ook in Duitsland de capaciteit af. Op dit moment liggen er

nog 7 Nederlandse patiénten op een IC-bed in Duitsland. Op dit moment worden er geen nieuwe patiénten meer verplaatst naar

Duitsland.

Het LCPS heeft het beste zicht op de situatie en houdt deze dan ook nauwlettend in de gaten.

Is hiermee uw vraag beantwoord?

Met vriendelijke groeten,



1099027

Verzonden: maandag 11 januari 2021 09:25

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: gebruik IC capaciteit in Duitsland voor NL- patiénten

Beste collega’s,

Van onze collega’s van Buitenlandse Zaken horen we dat in Duitsland ook steeds meer mensen in de ziekenhuizen worden

opgenomen. Dat signaal is oa door de Duitse ambassadeur afgegeven.
We zijn bij de directie Internationale zaken benieuwd of ook bij jullie of het LCPS al signalen uit Duistland komen dat het lastig is

( of verwacht wordt) om Nederlandse patiénten te kunnen plaatsen.

Graag jullie reactie zodat ik beeld met Buitenlandse zaken kan delen en/of nuanceren.

Groet,

Department of International Affairs

Ministry of Health, Welfare and Sport

van: BE BB [ 5.1.26 | EY @minvws.nl>
Verzonden: maandag 11 januari 2021 08:42

Aan: ERFEN ERE (BREH) < @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: IC capaciteit in Duitsland

aoERED

Vragen rondom corona kunnen het beste worden gesteld via de dienstpostbus van CZ (zie CC). Hierin werkt een team die vragen

oppakt. Er zal dan ook vast iemand zijn die meer weet over de beschikbare capaciteit en gebruik daarvan vanuit Duitsland.

Groet, JERS]

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 16:44

Aan: B= EE) EE minvws.ni>
Onderwerp: IC capaciteit in Duitsland

Ik kom bij jou met een meer algemene vraag over de IC-capaciteit in Duitsland (Noordrijn Westfalen en Nedersaksen).
Van onze collega’s van Buitenlandse Zaken horen we dat in Duitsland er ok steeds meer mensen in de ziekenhuizen worden

opgenomen.

We zijn nu benieuwd of er al signalen uit Duistland komen dat het lastig is ( of verwacht wordt) om Nederlandse patiénten te

kunnen plaatsen.
Heb jij hier zicht op of is het handiger als ik hiervoor iemand bij het LCPS benader?

Groet,

Department of International Affairs

Ministry of Health, Welfare and Sport
minvws.nl


